
Referat frå årsmøte i raseutvalget for 
Løwchen 2013 

 
Sted og dato: Rørestrand Camping, 1. juni 2013 
 
1. Det presiseres at raserepresentant Astrid Merete Linnerud Johansen ikke var til stede på årsmøtet. 
Antall møtte på møtet var 11 stk (May Bø, Jari Partanen, Dennis Mauseth, Nina Kjærgård, Jan Arne 
Sjøholt, Heidi Viste, Gudny Johansen, Brigitte Jarnskjold, Solveig Nielsen, Bodil og Berit Sjøholt). 
 
Valg av dirigent: Brigitte Jarnskjold 
Referent: Berit Sjøholt 
Protokollunderskriver: Jan Arne Sjøholt 
Tellekorps: Gudny Johansen og Bodil Bråten 
 
2. Innkalling av møtet godkjent. 
 
3. Raseklubbens årsberetning: Det er ikke levert årsberetning fra raserepresentant. Siden 
representanten ikke var på møtet, ble det ikke noen forklaring av hvorfor det ikke var gjort. 
 
4. Årsregnskap: enstemmig godkjent. 
 
5. Raseklubbens planer for drift og aktiviteter 2014. 
Forslag om å avholde norsk openshow sammen med svensk løwchencircle. Ny raserepresentant 
sjekker om det er mulig å avholde det der, og sender invitasjon til Svensk løwchencircle. Frist for 
svensk løwhcencircle å svare settes til 15. august 2013. 
Sted og tid: Morokulien, 28 – 29 juni 2014. 
Dersom dette ikke går i orden, blir neste års openshow på Rørestrand Camping, Horten samme helg. 
Forslag dommer: 1) Jocelyn Creffield, Kennel Melfield 
2) Janet Perret-Green, Kennel Duncara 
 
6. a) Obligatorisk måling for Løwchen. Det blir ikke obligatorisk, men gjøres på samme måte som 
2013, dommer Mona Selbach. Resultat publiseres uten navn, men etter kjønn med minst og størst og 
gjennomsnitt. Dette publiserer på hjemmesiden. 
b) Valpepris: Veiledende pris 12 000 (ingen økning). 
c) Hvordan skal rasespesialer avholdes i forhold til NMHK: Vi fortsetter som før, men tar 
det opp igjen ved årsmøte 2014. 
 
7. Valg 
Raserepresentant: 2 år May C. Bø 
Vararepresentant: 1 år Berit Sjøholt 
Medlem arbeidsutvalget: 2 år Gudny Johansen 
1 år Solveig Nielsen 
Valpeformidler: 1 år May C. Bø, merknad, som oppdretter ønsket 



hun ikke det selv 
Kasserer: 1 år May C. Bø, merknad, tar ikke gjenvalg 2014 
Valgkommite 1 år Brigitte Jarnskjold 
1 år Hege Vestgård 
Revisor 1 år Sveinung Skjerahaug 
Web-ansvarlig 1 år Jan Arne Sjøholt 
 
8. Eventuelt 
RAS: Gudny og Jari informerte. Det ble bestemt at det skal søkes om utvidet frist på utkast 
som skal være ferdig til 1.1.2014. Det ble satt ned en komité til å jobbe med dette, bestående 
av May C. Bø, Jari Partanen og Gudny Johansen. 
Verdenskongressen: Jari informerte. Ønsker og håper at mange reiser. 
Eventuelt: Det er ønskelig at valpekull meldes inn og settes inn på hjemmesiden. Der blir de 
stående i 2 – to – måneder før de blir fjernet. Det kan og selvfølgelig annonseres voksne der. 
Det ønskes at det meldes inn nye champions med bilde, slik at vi får vist at det er aktivitet i 
rasen. 
Gudny spurte om det burde trykkes opp nye rasefoldere. Vi har ennå mange foldere igjen, 
trenger ikke å trykke opp nye nå. Når det blir aktuelt må web-adressen endres. 
 
Referent:                                                                                Protokollunderskriver: 
Berit Sjøholt                                                                          Jan Arne Sjøholt 


